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                                                             Bestyrelsesmøde 
Referat fra d. 29.8.2023 kl. 17.00-19.30 

Sted: Lykkebo 
Afbud sendes til mette.andresen@hedensted.dk senest d. 24. august. 

Deltagere:  
Forældre: Michael, Marc, Janni, Redifa, Rasmus, Asmine, Pernille, og Mette.  
Personale: Bente, Lone og Dorte  
Ledelse: Mette, Katja 
 
Afbud: Michael, Mette, Pernille. 

Referent: Bente 

 

TID EMNE; Dialog, orientering, beslutning Referat: 

17.00-17.15 Velkomst ved Katja og Mette 
-Orientering 
 

Der er ansat en ny Direktør for læring, 
Morten Kirk (kommer fra Billund 
Kommune). Han er bl.a. meget optaget 
af overgange i Børns liv. Helt fra 
hjemmet og op i skolen.  
Lederne skal snart til Brobygningsmøde, 
for at kigge på hvordan overgangen, der 
hedder Brobygning fungerer. 
 
Fra d. 5.9. til 20.9.2023 gennemføres der 
en medarbejderundersøgelse for alle 
kommunens ansatte. 
 

17.15-18.15 Status fra ledelsen 
 

 Forældretilfredshedsundersøgelse 
-Formulering af lokale udsagn/ 
spørgsmål. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Til oktober gennemføres en ny 
forældretilfredshedsundersøgelse. 
Består bl.a. af 4 fælles udsagn og 
derudover kan Hedensted Børneunivers 
selv formulere udsagn, som vi gerne vil 
have med, højst 6. Bestyrelsen vil 
formulere et udsagn, der omhandler 
overgange. Bestyrelsen vil gerne booste 
besvarelsens procenten ved at være 
synlige i Institutionerne enten ved 
morgenkaffe eller eftermiddagskaffe. 
Undersøgelsen skal også bruges til tilsyn. 
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 Udviklingsplan for Hedensted 
Børneunivers 2023/24 

 

Udviklingsplan: Indeholder også 
udviklingspunkter fra det sidste tilsyn. 
Den kan ses på Spiloppens og lykkebos 
hjemmesider. 
 
Mangfoldige Børnefællesskaber, 
herunder snak om inddragelse af børn 
med særlige behov, børn i udsatte 
positioner, som der er rigtig mange af i 
vores daginstitution (Hedensted 
Børneunivers) og i de fleste andre 
daginstitutioner. 
 
Pædagogiske læringsmiljøer: Lang 
debat omkring læringsmiljøer og 
tilrettelæggelsen af disse (f.eks. 
indretning af de fysiske rum, arbejdet i 
mindre børnegrupper). 
 
Forældresamarbejdet: Snak omkring 
overleveringsmøder fra vuggestue/ 
dagpleje til børnehave. Udarbejdelse af 
ny informationsfolder til nye forældre i 
Spiloppen. Lykkebo har allerede en. Snak 
omkring 3 mdrs. samtaler i vuggestue og 
i børnehave. 

18.15-18.20 
 

Status fra Lykkebo Hver tirsdag formiddag arbejdes der i 3 
aldersopdelte grupper. 
I øjeblikket åbner vi børnenes 
sommerferiekasser. 
Der arbejdes med sensommer/efterår, i 
september afholdes høstmarked og 
høstfrokost. 
I september afholdes en Naturuge. 
Modtagelse af nye Børn, herunder 
arbejde med relationer. 
Alle fastansatte skal over det næste 
stykke tid have MUS med Mette. 

18.20-18.30 
 

Status fra Spiloppen 
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    -Vuggestue 
 
 
 
 
 
    -Børnehaven 
 

Åbner børnenes feriespande. 
Det fungerer rigtig godt når 
Vuggestuegrupperne arbejder på tværs, 
så det, er der fokus på at udbygge. 
 
 
 Naturuge med bl.a. fisk på bål. 
Maddag. 
Arbejde med Børne-/micro science. 
 
Fra Bestyrelsens side blev der spurgt ind 
til samarbejdet de 2 huse imellem, evt. 
gå lidt mere på besøg på hinandens 
legepladser.  
 

18.30-19.25 
 

Status fra bestyrelsen 
 

 Status på kolonihave 
 
 
 
 

 

 Status på opslagstavler 
 

 
 
 

 Forespørgsel fra en forælder vedr. 
ventilationssystemet i Spiloppen 
 

 

 
Kolonihave: Det ville være dejligt med 
noget overdækket til at spise under. 
Vores lille på tværs kolonihave udvalg 
kigger på det. De kigger også på hvad 
der evt. kan forbedres ved bålstedet. 
 
Janni har lavet flotte billeder med 
billeder af Bestyrelses medlemmerne 
med deres Børn. De hænges op i både 
Spiloppen og Lykkebo. 
 
Ovenpå i Spiloppen bliver der MEGET 
varmt, når der er varmt udenfor. Det er 
meget svært at køle det ned deroppe. 
Katja går videre med sagen. 

19.25-19.30 Evt. 
 

Vi snakkede rengøring, og den 
manglende kvalitet af dette, igen, igen 
kan man fristes til at sige. 

 

 


